
Behandling i MH - Fakultetsstyret - 12.11.2018  
Dekan Björn Gustafsson/rådgiver Solrun Valen informerte om saken. Presentasjon vedlegges 
referatet.  
 
Det er lagt vekt på å ikke bruke tid på å lage nye indikatorer, men i størst mulig grad å knytte 
målene til indikatorer vi allerede har i andre systemer som bl.a. Bevisst, Studiebarometrene, 
Cristin, bedriftsetableringer registrert hos TTO, ARK, NTNU avvikssystem, etc.  
 
Innspill i møtet:  

 Fakultetsstyret berømmer arbeidet med handlingsplanen og syns den nå har gode tiltak 
på et fornuftig overordnet nivå.  

 Handlingsplanen ser bra ut, men må brukes med fornuft så den ikke blir et mål i seg selv. 
 Hver handling bør på en oversiktlig måte vise hvilke indikatorer den er knyttet til. 
 Undervisning og formidling utført av teknisk/administrative ansatte litt usynlig. 

 

Vedtak i MH - Fakultetsstyret - 12.11.2018  
Fakultetsstyret vedtar handlingsplanen for 2019. Styret ber dekanen rapportere på status for 
gjennomføring av tiltak og måloppnåelse høsten 2019. Handlingsplanens foreløpige 
kostnadsanslag må kvalitetssikres og tas med i endelig behandling av budsjett for 2019. 
 


